
Referat fra ordinær generalforsamling i SIND Frederiksberg 
Dato lørdag den 16. marts 2024 
  
1. Valg af dirigent og stemmetællere 
2. Lokalafdelingens beretning fremlægges til debat og godkendelse 
3. Det reviderede regnskab for 2023 fremlægges til debat og godkendelse – 
2024 budgettet fremlægges til orientering 
4. Behandling af indkomne forslag 
5. Valg af bestyrelsesmedlemmer og suppleanter 
a) Fastsættelse af antallet af bestyrelsesmedlemmer 
b) Fastsættelse af antallet af suppleanter 
c) Valg af formand- Sven Heinemeier Rasmussen genopstiller for 1 år 
d) Valg af kasserer for 2 år -Ingelise Korsgaard genopstiller ikke 
e) Valg af suppleanter jf. 5b. for 1 år 
  
  
Punkt1) 
Aino Vedel er dirigent. Generalforsamlingen er lovlig indkaldt. 25 medlemmer er 
stemmeberettet. Forretningsorden er vedtaget 
 
Punkt 2) 
Fredagscafeen har god deltagelse – der er kommet flere kompetente frivillige. 
Der er kommet en god tilknytning til kulturstilladset. Der har været god 
tilslutning til kulturaktiviteter. Der er kommet en ny IT underviser. Holdet er 
stoppet nu, men SIND Frb. vil gerne etablere nye hold. Der bliver annonceret på 
diverse sociale medier. Det mærkes på, at der er kommet flere til SIND 
Frederiksbergs temamøder. Der er en frivillig, Bianca, som er tovholder på 
temamøder. Det administrative bliver støttet af Annette, og hun vil også gerne 
støtte op om kulturarrangementer.  
Tomas har etableret en pårørende gruppe som mødes sammen med Sven. Der er 
gode tilbagemeldinger fra deltagerne. 
Mallou har startet en madklub, hvor der også er lagt op til socialt samvær. SIND 
Frb har god kontakt til SIND ungdom. Der er ideer til at samarbejde om nogle 
aktiviteter, så overgangen til en lokal SIND afdeling bliver gildende. 
Der er nu tilknyttet en frivillig læge, som medlemmerne kan tale med i forhold til 
de spørgsmål, de måtte have. 
Besøgsven ordning (sammen med KBH) mangler frivillige. Der står aktuelt 20 
medlemmer på listen til at få en besøgsven. 
 



Ensomhedsprojekt bliver støttet af Frederiksberg Fonden. Der har været lidt 
startvanskeligheder, fordi Fonden troede, at SIND sekretariatet kunne bidrage 
med administrative opgaver. Der blev givet 500.000 kr. Hvis projektet bliver en 
succes (pilotprojekt) kan det udbredes til andre lokalafdelinger. Det skal være 
hverves medlemmer udover lokalafdelingen. Målgruppen skal blive lidt større, 
f.eks. inkluderes SIND ungdom. Der er etableret en styregruppe, projektet er 
SIND Frb. forankret. 
 
Punkt 3) 
Regnskab 2023 er revideret af revisorfirmaet. Se særskilt dokument – 
Årsrapport. Regnskabet er godkendt. 
Budget 2024 fremlægges til orientering (se dokument Budget 2024). 
Der er et lille underskud omkring 66.000 kr., der skal søges flere fonde til SIND 
Frb. Ensomhedsprojektets midler kan godt bruges til aktiviteter. Det kan dog 
ikke gøres, før det er vedtaget. Budgettet er godkendt. 
  
Punkt 4) 
Ændring, som blev glemt at notere sidste år (se dokument Ændringsforslag 
til vedtægter til behandling under punkt 4- Indkomne forslag) 
  
Punkt 5) 
a) Godkendt 
b) Godkendt- Poul, Barbara og Susanne er valgt enstemmigt som suppleanter 
c) Sven genopstiller for 1 år – han er valgt enstemmigt 
d) Randi Boholdt er blevet valgt enstemmigt 
e) Mallou Johannsen er valgt for to år- enstemmigt 
  
Punkt 6) 
Valg af revisorfirmaet- BHA Statsautoriseret Revision bliver genvalgt som 
revisorfirmaet. 
  
Punkt evt. 
Strikkeklub og gåture skal blive en del af ensomhedsprojekt. Udover det foreslås 
kreative aktiviteter. Kulturklubben arrangerer to kulturbesøg i den næste 
tid. Der har været flere små hold med malekurser, som Margit har undervist på, 
som har fået rigtig gode tilbagemeldinger. 
 
Red.: Sylvia Johannsen 
 


